
Un  tânăr  din  Constanța  are
nevoie  de  ajutorul  nostru:
Mihai Robert are 21 de ani și
a  fost  diagnosticat  cu  o
boală nemiloasă
6 ianuarie 2025 19:42

Mihai  Robert  Păun,  un  tânăr  din
Constanța, are nevoie de ajutorul
nostru. Într-o postare emoționantă,
mama  băiatului  face  apel  la  toți
cei care pot contribui la salvarea
fiului ei:
“Sunt mama lui Păun Mihai-Robert! Fiul meu în vârstă de 21 de
ani a fost diagnosticat de curând cu Limfom Hodgkin (cancer
ganglionar).

Boala  este  în  stadiul  3  și  necesita  un  tratament  foarte
costisitor. Doctorul ne-a recomandat sa apelăm la un spital
din  altă  țară,  dar  resursele  noastre  financiare  sunt
insuficiente  și  avem  mare  nevoie  de  ajutor!

Rugăm din suflet pe cei care au posibilitatea sa ne ajute și
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pe noi cât de puțin pentru că fiecare bănuț este important
pentru salvarea lui.

Tatal lui, Păun Constantin-Cristian, a deschis un cont la
Banca Transilvania pentru donații, iar la explicații vă rog
din inimă sa scrieți donație Păun Mihai-Robert!

Vă mulțumim din toată inima și sufletul nostru!

Conturile sunt urmatoarele:

RO66BTRLRONCRT00E0135202

Pentru RON

RO78BTRLEURCRT00E0135201

Pentru Euro

Vă mulțumim din suflet!”, a transmis Laura, mama lui Mihai-
Robert.

(VIDEO) La Herghelia Mangalia
a  avut  loc,  astăzi,
tradiționalul Botez al Cailor
6 ianuarie 2025 19:42
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La  Herghelia  Mangalia  a  avut  loc
astăzi  tradiționalul  obicei  ai
Botezului Cailor. Pur sânge arabii
de  aici  au  primit  binecuvântarea
preotului  și  au  fost  stropiți  cu
Agheasmă Mare.
Potrivit Herghelie.ro, „Boboteaza Cailor sau Botezul Cailor
apare în urmă cu peste un secol, în special în zona Olteniei,
Munteniei și Dobrogei.

Calul este parte importanta din viata de zi cu zi a țăranului
roman din cele mai vechi timpuri și calul devine astfel un
membru al familiei încât trebuie botezat de către preot”.

Pe aceeași temă:

Sâmbătă are loc, la Herghelia Mangalia, Finala Campionatului
Național de anduranță

ALERTĂ în județul Constanța:
Polițiștii caută o femeie și
pe  cei  trei  copii  ai
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acesteia. I-ați văzut?
6 ianuarie 2025 19:42

La data 6 ianuarie 2025, polițiștii
din  cadrul  Poliției  Municipiului
Constanța  –  Secția  2  Poliție  au
fost  sesizați  cu  privire  la
plecarea voluntară a numitei Alina
Salcie,  de  33  de  ani,  din
municipiul Constanța.
La data de 5 ianuarie a.c., aceasta a plecat în mod voluntar
de la domiciliu, împreună cu cei trei copii minori, DEACONU
ȘTEFANIA, de 8 ani, DEACONU NICHOLAS, de 8 ani, și DEACONU
ANTONIO, de 6 ani.

Cetăţenii care pot furniza orice informaţii în legătură cu
această persoană sunt rugaţi să contacteze numărul unic pentru
apeluri de urgență 112 sau Dispeceratul I.P.J. Constanța, tel.
0241.611.364.
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TRAGEDIE  la  Cobadin:  Doi
bărbați au MURIT, alți doi au
ajuns în stare foarte gravă
la spital
6 ianuarie 2025 19:42

Tragedie fără margini, în această
seară, la Cobadin. O căruță și un
autoturism  s-au  ciocnit,  patru
bărbați  fiind  grav  răniți.  Doi
dintre aceștia au murit.
La  fața  locului  au  intervenit  cinci  ambulanţe  şi  o
autospecială  pentru  transportul  victimelor  multiple.

În ciuda eforturilor susținute ale medicilor, viața a doi
dintre bărbați nu a mai putut fi salvată.

Celelalte două victime au ajuns la spital cu traumantisme
abdominale și fracturi.

Iată ce a transmis IPJ Constanța despre
acest nefericit eveniment:
„La data de 6 ianuarie a.c. , în jurul orei 17:45, polițiștii
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din cadrul Serviciului de Siguranță Rutieră au fost sesizați
cu privire la faptul că, la ieșirea din comuna Cobadin, ar fi
avut loc un accident rutier.

Din primele cercetări efectuate rezultă că impactul s-ar fi
produs între un autoturism și un atelaj hipo în care s-ar fi
aflat patru persoane.

Starea acestora este în curs de evaluare de către echipajele
medicale.

Cercetarea la fața locului este în desfășurare”.

*UPDATE*

În urma accidentului rutier au decedat două persoane, de 37 de
ani, respectiv 43 de ani.

Alte două persoane, de 26 de ani, respectiv 49 de ani, au fost
rănite și au primit îngrijiri medicale.

Șoferul a fost testat cu aparatul etilotest, rezultatul fiind
negativ.

Cercetarea la fața locului continuă, în vederea stabilirii
împrejurărilor în care s-a produs accidentul rutier.

Pe aceeași temă:

Răsturnare de situație în cazul barbatului mort la Clubul
Pensionarilor din Mangalia: Ce transmit polițiștii
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Răsturnare  de  situație  în
cazul  barbatului  mort  la
Clubul  Pensionarilor  din
Mangalia:  Ce  transmit
polițiștii
6 ianuarie 2025 19:42

Ca  urmare  a  decesului  unui  bărbat,  de  64  de  ani,  deces
survenit la data de 5 ianuarie a.c., într-un imobil de pe
strada  Rozelor  din  municipiul  Mangalia,  Compartimentul  de
Relații  Publice  al  Inspectoratului  de  Poliție  Județean
Constanța, în baza delegării procurorului de caz din cadrul
Parchetului de pe lângă Tribuinalul Constanța, este abilitat
să comunice următoarele:

În urma efectuării necropsiei s-a stabilit ca moartea a fost
neviolentă  și  a  survenit  ca  urmare  a  producerii  unei
insuficiențe  cardiace.

Totodată, s-a stabilit ca leziunile traumatice nu au legătură
de cauzalitate cu decesul.

Astfel, procurorul de caz din cadrul Parchetului de pe lângă
Tribunalul Constanța, în a cărui urmărire proprie se află
fapta, a apreciat ca la acest moment nu se impun a fi luate
măsuri preventive față de autor.

Reamintim faptul că ieri, 5 decembrie, a avut loc o altercație
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la Clubul Pensionarilor din Mangalia. Un vârstnic a lovit un
alt pensionar, acesta a cazut si s-a lovit cu capul de gresie.

ACCIDENT  la  Mangalia:  Un
biciclist a fost lovit de o
mașină. Șoferul a FUGIT de la
locul faptei
6 ianuarie 2025 19:42

La  data  de  5  ianuarie  2025,  în
jurul  orei  10.20,  polițiștii  din
cadrul  Poliției  Municipiului
Mangalia  –  Biroul  de  Siguranță
Rutieră au fost sesizați cu privire
la faptul că la intersecția dintre
străzile  Portului  și  Rozelor,  în
sensul  giratoriu,  s-a  produs  un
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accident rutier.
Polițiștii deplasați la fața locului au constatat că un bărbat
ar fi condus un autoturism și ar fi accidentat un biciclist,
ulterior șoferul părăsind locul faptei.

În urma accidentului rutier, biciclistul a fost rănit ușor.

La  scurt  timp,  șoferul  a  fost  depistat  de  polițiști  în
apropierea portului turistic din municipiul Mangalia.

Conducătorul auto, un bărbat de 60 de ani, a fost testat cu
aparatul etilotest  rezultatul fiind negativ.

În cauză a fost întocmit dosar de cercetare penală pentru
săvârșirea infracțiunilor de vătămare corporală din culpă și
părăsirea locului accidentului ori modificarea sau ștergerea
urmelor acestuia.

Boboteaza:  Tradiții,
obiceiuri, superstiții
6 ianuarie 2025 19:42
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Creștin  ortodocșii  sărbătoresc,
astăzi, Boboteaza. Credincioșii și
preoții  considera  că  apa  de  la
Boboteaza are o putere deosebită,
pentru că a fost sfințită printr-o
îndoită  chemare  a  Sfântului  Duh,
iar sfințirea are loc chiar în ziua
în care Mântuitorul s-a botezat în
apele Iordanului.
Apa sfințită la biserica în aceasta zi și luata de credincioși
nu se strica niciodată. Prin agheasma se înțelege atât apa
sfințită, cât și slujba pentru sfințirea ei. Agheasma mare se
săvârșește numai de Boboteaza, spre deosebire de Sfințirea cea
mica a apei, care are loc în biserica în prima zi a fiecărei
luni, iar în case, la sfeștanie. Totodată, Agheasma mare se
poate bea doar timp de opt zile, intre 6 și 14 ianuarie,
altfel este necesara aprobarea preotului duhovnic spre a fi
folosita.

La Boboteaza se sfințesc toate apele, iar preotul se duce la o
apa în care arunca o cruce. Mai mulți bărbați se arunca în apa
că să o aducă înapoi, iar cel care vă scoate crucea din apa vă
avea noroc tot anul.

Sărbătoarea  Bobotezei  este  cunoscuta  atât  în  Biserica
Ortodoxa, cât și în Biserica Romano-Catolica. Botezul Domnului
este  amintit  încă  din  secolul  al  ÎI-lea  d.Hr  de  Sfântul
Clement  Alexandrinul  și  în  secolul  al  III-lea  de  Sfântul
Grigorie Taumaturgul.

Începând  cu  secolul  al  IV-lea,  cuvântări  dedicate  acestei
sărbători găsim atât la părinții răsăriteni, cât și la cei din



Apus.  De  Biserica  apuseana,  Boboteaza  a  fost  adoptata  în
secolul al IV-lea, fiind cunoscuta și că „Sărbătoarea celor
trei  magi”.  Tot  atunci  au  fost  despărțite  cele  doua  mari
sărbători: 25 decembrie fiind data stabilita pentru prăznuirea
Nașterii Domnului, că în Apus, și 6 ianuarie pentru Boboteaza.

Catolicii celebrează pe 6 ianuarie Epifania, care simbolizează
anunțarea nașterii lui Hristos regilor magi, care au venit să-
l vadă pe pruncul abia născut, aducandu-i daruri, aur, smirna
și tămâie.

Ortodocșii  prăznuiesc  botezul  Mântuitorului  în  apele
Iordanului  de  către  Sfântul  Ioan  Botezatorul.  Potrivit
scrierilor, în aceasta perioada, în pustiul Iordanului își
începuse  activitatea  profetica  Ioan  Botezatorul.  Prin
învățătură să, acesta ajunsese să uimească și să atragă mulți
oameni. Desi învățăturile sale erau înscrise în Legea lui
Moise, Ioan Botezatorul venea cu ceva nou: curajul să le spună
pe fata și să le reamintească permanent oamenilor că „s-a
apropiat împărăția cerurilor”.

Când Mântuitorul a apărut pe malul Iordanului, Sfântul Ioan
Botezatorul, luminat de Duhul Sfanț, l-a recunoscut și l-a
arătat mulțimilor. Momentul în care Mântuitorul Iisus Hristos
a  primit  botezul  este  consemnat  de  toți  cei  patru
evangheliști.

Evanghelistul Matei spune că Iisus a venit din Galileea la
răul Iordan, unde boteza Ioan Botezatorul, cerând să fie și el
botezat. Ioan i-a spus: „Eu am trebuință să fiu botezat de
tine și tu vii la mine”, iar la răspunsul lui Iisus că așa se
cuvine, acesta a fost botezat în cele din urma de către Ioan.

Boboteaza  este  o  manifestare  a  celor  trei  elemente  ale
Treimii: Fiul este botezat în Iordan de către Ioan, Sfântul
Duh se coboară asupra lui Iisus în chip de porumbel, iar Tatăl
din cer îl declara că fiind Fiul Sau.

Locul  real  al  Botezului  Mântuitorului  este  în  Iordania.



Totuși, pe malul israelian al Iordanului a fost amenajat un
spatiu unde creștinii îmbracați în cămăși albe lungi, numite
„crijme” intra în rău.

Orice pelerinaj făcut în Tara Sfânta are un loc de oprire la
răul  Iordan,  care  izvoraște  din  Munții  Libanului,  apoi
traversează Marea Galileii și după un lung și sinuos traseu se
varsă în Marea Moarta. Unii preoți îi cufunda de trei ori în
apa Iordanului pe credincioșii adulți, repetând într-un fel
botezul. Preoții ortodocși romani spun că botezul este unic,
de  aceea  binecuvântează  pelerinii  stropindu-i  cu  apa  din
Iordan.

Aceste  ritualuri  pot  fi  văzute  în  tot  anul  pe  durata
pelerinajelor, fară legătură cu Boboteaza. Biserica Ortodoxa
din Ierusalim sau Patriarhia Ortodoxa Greaca a Ierusalimului
nu  a  adoptat  calendarul  bisericesc  îndreptat  (calendarul
gregorian)  și,  împreună  cu  Patriarhia  Rusa,  Patriarhia
Georgiei, Patriarhia Sărba și Sfântul Munte Athos, precum și
cu  credincioșii  romani  din  Basarabia,  sărbătoresc  după
calendarul  neindreptat  (calendarul  iulian),  adică  la  o
diferență de 13 zile.

În Ajunul Bobotezei, credincioșii ortodocși se aduna la răul
Iordanului, la locul Botezului Domnului. Slujba Aghesmei celei
Mari  este  săvârșită  de  Sanctitatea  Să  Teofil  al  III-lea,
patriarhul Ierusalimului și al întregii Palestine, în fruntea
unui sobor de arhierei și preoți.

Unii  pelerini  credincioși  spun  că  în  timpul  slujbei  de
Boboteaza, pentru câteva clipe, apele Iordanului curg în sens
invers. Desi afara este destul de frig în ianuarie, mulți
dintre  credincioși  intra  în  răul  Iordan  în  cămășile  albe
lungi,  pe  care  apoi  le  păstrează  cu  grija  pentru  a  fi
îmbracați cu ele în ziua înmormântării. Înainte de a pleca de
lângă rău, pelerinii iau aminire o sticla cu apa din Iordan,
rugandu-se să le fie tămăduite suferințele.



După  Boboteaza,  este  cinstit  Sfântul  Ioan,  numit  și
„Inaintemergatorul”, pentru că a anunțat venirea lui Hristos.
Părinții  lui,  preotul  Zaharia  și  Elisabeta,  erau  rude  cu
părinții Fecioarei Măria, Ioachim și Ana. În timp ce Zaharia
slujea la templu în Ierusalim, i-a vestit Arhanghelul Gavriil
că Elisabeta vă naște un fiu la bătrânețe și se vă chema Ioan.
Pentru că Zaharia s-a îndoit de aceasta veste, a rămas mut
până ce Elisabeta a născut.

Sfântul Ioan Botezatorul a început să predice în al 15-lea an
al  domniei  Cezarului  Tiberiu,  pe  când  Ponțiu  Pilat  era
procuratorul Iudeii. El a avut menirea de a pregăti poporul
pentru primirea lui Mesia, de a-l descoperi pe acesta și a-l
face cunoscut lui Israel. Mesajul principal pe care el îl
transmitea  era:  „Pocăiți-vă,  că  s-a  apropiat  împărăția
cerurilor!”.

Ioan l-a mustrat pe Irod Antipa, fiul regelui Iudeei Irod cel
Mare, pentru traiul lui nelegiuit cu Irodiada, care era soția
fratelui sau. În ura ei, Irodiada a sfătuit-o pe Salomeea,
fiica ei, care dansase și plăcuse oaspeților și îndeosebi lui
Irod, la un ospăț de ziua lui, să ceara de la acesta capul lui
Ioan Botezatorul că răsplată. Sărbătorile închinate Sfanțului
Ioan  Botezatorul  mai  includ  zămislirea  (23  septembrie),
nașterea (24 iunie) și tăierea capului (29 august).

TRADIȚII, OBICEIURI ȘI SUPERSTIȚII DE BOBOTEAZA

La Boboteaza se sfințesc toate apele, iar preotul se
duce la o apa unde vă arunca o cruce. Mai mulți bărbați
se arunca în apa că să o aducă înapoi, iar cel care
reușește să ajungă primul la ea primește binecuvântarea
preotului și se considera că vă avea noroc tot anul.
În vechime, cel care găsea primul crucea și o aducea la
mal primea și daruri de la domnitorul tarii și era ținut
la mare cinste de către ceilalți.
Iordanitul femeilor este un alt obicei. În trecut, în
satele din nordul tarii, femeile se adunau în grupuri



mari acasă la cineva și duceau alimente și băutură. După
ce serveau masa, ele cântau și jucau țoață noaptea.
Dimineața ieșeau pe strada și luau pe sus bărbații care
apăreau întâmplător pe drum, îi luau cu forță la rău,
amenintandu-i cu aruncatul în apa. În unele regiuni avea
loc integrarea tinerelor neveste în comunitatea femeilor
căsătorite prin udarea cu apa din fântână sau dintr-un
rău.
Se spune că, în noaptea de Boboteaza, tinerele fete își
visează ursitul. Ele își leagă pe inelar un fir roșu de
matase și o rămurică de busuioc, pe care o pun sub
perna.
Fetele care cad pe gheata în ziua de Boboteaza pot fi
sigure  că  se  vor  marița  în  acel  an,  spune  tradiția
populara.
De asemenea, se crede că animalele din grajd vorbesc la
miezul nopții dinspre ziua de Boboteaza despre locurile
unde sunt ascunse comorile.
Tradiția mai spune că la Boboteaza nu se spală rufe. În
aceasta zi sunt interzise certurile în casa și nu se da
nimic cu împrumut.

Iată cum spun polițiștii că a
avut  loc  tragedia  din
Mangalia: Un bărbat a MURIT
la Clubul Pensionarilor
6 ianuarie 2025 19:42
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La  data  de  5  ianuarie  2025,  în
jurul  orei  11.00,  polițiștii  din
cadrul  Poliției  Municipiului
Mangalia  au  fost  sesizați  cu
privire  la  faptul  că,  într-un
imobil de pe strada Rozelor, ar fi
decedat o persoană.
Polițiștii deplasați la fața locului au constatat că cele
sesizate se confirmă, fiind vorba de un bărbat, de 64 de ani.

Din primele cercetări efectuate a reieșit faptul că acesta ar
fi avut un conflict spontan cu un alt bărbat, de 71 de ani.

În urma conflictului verbal, bărbatul de 71 de ani l-ar fi
agresat fizic pe cel de 64 de ani, iar acesta din urmă a
decedat.

În  cauză  cercetările  sunt  continuate  de  către  polițiștii
Serviciului  de  Investigații  Criminale,  sub  coordonarea
procurorului  de  caz  din  cadrul  Parchetului  de  pe  lângă
Tribunalul  Constanța,  în  vederea  stabilirii  tuturor
împrejurărilor  producerii  evenimentului.

Pe aceeași temă:

ALERTĂ la Clubul Pensionarilor din Mangalia: Un vârstnic a
MURIT
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ALERTĂ  la  Clubul
Pensionarilor  din  Mangalia:
Un vârstnic a MURIT
6 ianuarie 2025 19:42

Un  vârstnic  a  decedat  la  Clubul
Pensionarilor  din  Mangalia  –
amenajat la Piața Saturn.
Din primele date, bărbatul, în vârstă de 64 de ani, ar fi fost
lovit  cu  palma  sau  pumnul  de  un  alt  pensionar,  s-a
dezechilibrat,  a  căzut  și  s-ar  fi  lovit  la  cap.

La fața locului au intervenit medicii de pe Ambulanță. Aceștia
au încercat resuscitarea sa timp de mai multe zeci de minute.
Din păcate, victima nu a răspuns manevrelor de resuscitare.

Trupul neînsuflețit nu a fost transportat, încă, la morga
Spitalului  Mangalia,  întrucât  polițiștii  criminaliști  și
procurorii se află la fața locului, pentru a descoperi în ce
circumstanțe a avut loc tragedia.
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UPDATE – Punctul de vedere al IPJ
Constanța
La data de 5 ianuarie 2025, în jurul orei 11.00, polițiștii
din cadrul Poliției Municipiului Mangalia au fost sesizați cu
privire la faptul că, într-un imobil de pe strada Rozelor, ar
fi decedat o persoană.

Polițiștii deplasați la fața locului au constatat că cele
sesizate se confirmă, fiind vorba de un bărbat, de 64 de ani.

Din primele cercetări efectuate a reieșit faptul că acesta ar
fi avut un conflict spontan cu un alt bărbat, de 71 de ani.

În urma conflictului verbal, bărbatul de 71 de ani l-ar fi
agresat fizic pe cel de 64 de ani, iar acesta din urmă a
decedat.

În  cauză  cercetările  sunt  continuate  de  către  polițiștii
Serviciului  de  Investigații  Criminale,  sub  coordonarea
procurorului  de  caz  din  cadrul  Parchetului  de  pe  lângă
Tribunalul  Constanța,  în  vederea  stabilirii  tuturor
împrejurărilor  producerii  evenimentului.

Pe aceeași temă:

Trupul  unui  bărbat  a  fost  recuperat  din  zona  Portului
Constanța

Trupul  unui  bărbat  a  fost
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recuperat  din  zona  Portului
Constanța
6 ianuarie 2025 19:42

Astăzi, 4 ianuarie 2025, în jurul
orei 19.00, polițiștii din cadrul
Serviciului  Siguranță  Transporturi
au  fost  sesizați  cu  privire  la
faptul că în apa mării, în dana 115
a Portului Constanța – Sud Agigea,
se află cadavrul unui bărbat.
Polițiștii deplasați la fața locului au constatat că cele
sesizate se confirmă, fiind vorba de un bărbat, de 69 de ani.

În cauză polițiștii continuă cercetările în vederea stabilirii
împrejurărilor producerii evenimentului.

Potrivit Ziarul Amprenta, bărbatul a lucrat ca agent de pază
la  o  firmă  din  Port,  însă  acesta  a  demisionat  în  luna
noiembrie 2024. Acesta dispăruse de câteva zile de acasă.
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Polițiștii  constănțeni  îl
caută pe un scelerat care a
dat FOC unei petarde în gura
unei pisicuțe
6 ianuarie 2025 19:42

Polițiștii constănțeni au demarat o
anchetă în cazul unui constănțean
care ar fi introdus o petardă în
gura unei pisici și a aprins-o.
Iată ce transmite IPJ Constanța despre acest caz:

„Ca urmare a imaginilor apărute în spațiul public privind
faptul că, asupra unui exemplar felin, ar fi fost exercitate
acte  de  violență,  Compartimentul  de  Relații  Publice  al
Inspectoratului de Poliție Județea Constanța este abilitat să
comunice următoarele:

În urma vizionării unor imagini apărute în spațiul public la
data de 3 ianuarie a.c., referitoare la rănirea unei pisici
care ar fi suferit vătămări din cauza aprinderii unei petarde
în cavitatea bucală, polițiști din cadrul Inspectoratului de
Poliție  Județean  Constanța  –  Serviciul  de  Investigare  a
Infracționalității  de  Mediu  s-au  sesizat  din  oficiu,  cu
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privire la săvârșirea infracțiunii de rănirea, cu intenție, a
animalelor,  potrivit  Legii  205/2004  privind  protecția
animalelor.

Precizăm  faptul  că,  polițiștii  au  demarat  de  îndată
cercetările în vederea identificării persoanelor implicate și
luarea măsurilor legale care se impun.

Totodată,  polițiștii  fac  apel  către  cetățeni  să  semnaleze
orice fapte de cruzime asupra animalelor și să furnizeze orice
informație  care  poate  conduce  la  identificarea  celor
responsabili  pesntru  astfel  de  acte  de  cruzime”.

FOTO: Freepik

(FOTO/VIDEO) Razie la 2 Mai:
Primele  controale  după
aderarea la Schengen
6 ianuarie 2025 19:42

Sunt controale în zona punctelor de
frontieră, astăzi, 3 ianuarie 2025.
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La  intersecția  de  la  2  Mai,
polițiștii  verifică  mașini  și
documentele persoanelor care ajung
la graniță.
Purtătorul  de  cuvânt  al  IPJ  Constanța,  Olimpia  Ceară,  a
declarat  că  aderarea  la  Spațiul  Schengen  nu  înseamnă  că
verificările în zona de frontieră se opresc:

„La  această  oră,  structurile  teritoriale  ale  Ministerului
Afacerilor  Interne,  respectiv  polițiștii,  polițiștii  de
frontieră  și  jandarmii  derulează  controale  în  proximitatea
punctelor de trecere a frontierei din județul Constanța în
scopul identificării unor transporturi  ilegale de migranți
sau activități ilegale pe linia contrabandei.

De asemenea, efectivele MAI au intensificat activitățile de
verificare  și  control  în  zonele  de  transzit  ale
transporturilor  de  persoane  și  mărfuri.

Ne aflăm în zona de frontieră, pe DN 39, iar polițiștii,
polițiștii de frontieră și jandarmii au început să oprească și
să  verifice  persoane  și  mijloace  de  transport  în  vederea
depistării  unor  eventuale  fapte  ilegale  și  prevenirii
fenomenului  infracțional.

De la 1 ianuarie, odată cu integrarea deplină a României în
proximitatea noastră nu se mai fac controale sistematice de
către polițiștii de frontieră.

Acest lucru nu înseamnă că ne oprim din misiunea noastră de a
garanta siguranța comunității.

Dimpotrivă, intensificăm acțiunile comune și suntem vigilenți
pentru a-i depista pe cei care încalcă legea”.
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Razie 2 Mai

Un puști de 13 ani a furat
mașina familiei și a plecat
la plimbare. A fost oprit de

polițiști
6 ianuarie 2025 19:42
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Astăzi, 2 ianuarie 2024, în jurul
orei 04.20, polițiști din cadrul
Poliției Municipiului Constanța –
Secția 4 Poliție au depistat un
tânăr, în timp ce ar fi condus un
autoturism pe Șoseaua Mangaliei din

muncipiul Constanța.
În urma legitimării, polițiștii au stabilit că acesta are 13

ani și nu posedă permis de conducere pentru nicio categorie de
vehicule.

Totodată, în urma verificărilor, s-a stabilit că minorul ar fi
sustras cheile autoturismului familiei sale.

Pe aceeași temă:

RAZII la Mangalia, Costinești, Limanu și Albești: Polițiștii
au acționat pentru menținerea ordinii și liniștii publice și

combaterea traficului de droguri

(FOTO/VIDEO) Imagini INEDITE
de azi noapte, din PTF Vama
Veche: România a intrat,
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oficial, în Schengen
6 ianuarie 2025 19:42

În prezența polițiștilor de
frontieră din România și Bulgaria,
la miezul nopții, lucrătorii din

PTF Vama Veche au înlăturat bariera
ce despărțea granițele dintre cele

două țări.
România a intrat, astfel, pe 1 ianuarie 2025, în spațiul

Schengen.

La eveniment au fost prezenți comisar șef de poliție Alexandru
Oae, directorul Gărzii de Coastă, viceprimarul cu atribuții de

primar al comunei Limanu, Mihai Feodorof și subprefectul
județului, Șenol Ali.

„De astăzi facem parte din această familie a 29 de state, din
care 25 ale Uniunii Europene. Colegii mei vor înlătura bariera

dintre cele două state. Timp de șase luni trecerea dintre
România și Bulgaria se va efectua tot prin punctele de

frontieră, dar numai cu controale tematice”, a spus comisar
șef de poliție Alexandru Oae.
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